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Uw kenmerk 

Geachte heer, mevrouw, 

Op de lange termij nagenda voor de raadscommissievergadering O&W van 
3 december 2014 staat het onderwerp Integraal Huisvestings Plan (IHP) 
Onderwijs 2015-2018 (2014-153). 

In december 2014 wordt aan uw raad ter besluitvorming voorgelegd: 
• het programma onderwijshuisvesting 2015 en 
• de nieuwe verordening onderwijshuisvesting. 

Het programma bevat het overzicht van de investeringen in de 
onderwijshuisvesting in 2015. Door de wijziging van de Wet Primair 
Onderwijs en de Wet op de Expertise Centra worden de schoolbesturen zelf 
verantwoordelijk voor onderhoud en aanpassing van de gebouwen van het 
primair en speciaal onderwijs. De rijksvergoedingen daarvoor gaan 
rechtstreeks naar de schoolbesturen met ingang van 1 januari 2015. Het 
programma hebben we kunnen afstemmen op deze wetgeving. Het betekent, 
dat vanaf 2015 geen vergoedingen voor onderhoud en aanpassing meer in het 
programma zijn opgenomen. Het voorstel voor de aanpassing van de 
verordening is nodig om de wets wijzigingen ook door te vertalen in de 
gemeentelijke regelgeving. Over deze beide onderwerpen is het op 
overeenstemming gericht overleg met de schoolbesturen gevoerd. 

De effecten van de wets wij ziging voor de komende jaren moeten ook worden 
meegenomen in het Integraal Huisvestingsplan Onderwijs 2015-2018. Dit 
plan bevat een meer jarenbeeld van de noodzakelijke investering in 
onderwijshuisvesting in samenhang met het niveau de rijksvergoedingen en 
het gemeentelijk begrotingskader daarvoor. 
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Ook wordt in dit plan een overzicht op stadsdeelniveau van de beschikbare 
huisvestingscapaciteit en de te verwachten behoefte op basis van de 
prognoses van leerlingen aantallen voor de korte, middellange en lange 
termijn gegeven. 

Met de schoolbesturen is afgesproken ons voor de prognoses te baseren op de 
gegevens van DUO. Deze prognoses zijn echter erg laat en tot dusver in 
beperkte mate beschikbaar gekomen. Daarnaast moet het effect (de financiele 
consequentie van de doordecentralisatie onderhoud en aanpassing - 2,1 min. 
euro (s) in het gemeentelijk meer jarenbeeld worden verwerkt. 

Tenslotte heeft een aantal schoolbesturen pas laat in het proces duidelijkheid 
kunnen geven over de beleidsvoornemens voor hun huisvesting. De vertaling 
daarvan moet ook worden gerelateerd aan het financieel perspeclief. 

Deze factoren hebben er toe geleid, dat voorbereiding van het IHP enige 
vertraging heeft opgelopen. Ik wil een zorgvuldige procedure voor de 
vaststelling van dit IHP volgen. Dat betekent ook dat de schoolbesturen in het 
op overeenstemming gericht overleg voldoende mogelijkheden moeten 
krijgen om hun inbreng in het proces te hebben. 

In het overleg met de schoolbesturen wil ik ook het gesprek openen over de 
inzet van school bestuurlijke middelen voor het verbeteren van de kwaliteit 
van de onderwijshuisvesting. Landelijk wordt de uitname uit het 
gemeentefonds ad. 256 min. euro overgeheveld naar de lumpsumvergoeding 
voor de scholen. Dat geld was oorspronkelijk bedoeld voor de 
onderwijshuisvesting, maar is met de opname in de lumpsum ook besteedbaar 
voor andere onderwijsdoeleinden (exploitatie, leerkrachten, etc.). 

Met de overheveling van de budgetten voor onderhoud en aanpassing van het 
rijk naar de schoolbesturen beschikken deze besturen over middelen die 
bestemd zijn of kunnen worden voor de kwaliteit van de huisvesting. Met de 
besturen wil ik graag afspraken maken, zodat deze middelen ook 
daadwerkelijk zoveel mogelijk worden ingezet voor de verbetering van de 
kwaliteit van de schoolgebouwen. 
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Ik verwacht dat het concept IHP voldoende afgestemd, in de loop van het 
voorjaar 2015 aan uw raad kan worden aangeboden. 

Met vriendelijke groet. 

Ton Schroor 
Wethouder Financien, Onderwijs, Zorg & Welzijn, Publieke Dienstverlening 


